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Bestyrelsesmøde 

Dato 15-01-2024 

Tid: 18:30 

Hos Hanne 

Deltagere: Hanne Holm Lautrup, Charlotte Baagø Madsen, Jerome Bolvig Cazal, Carsten Kjeldsen og Finn 

Nørregaard 

Afbud: Mads Hartmann Nielsen 

 

 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er tidligere fremsendt 
men kan også findes her:   
  

Alle  
  

Trænerkabale, herunder status på relevante hold Tumlinge + U4-5 
U6-7 
U8 
U9 
U11P 
U10-11D 
U13P 
U13D 
U15P 
U19P 
U19D 
Dame 1 
Dame 2 
Herre1-2 
Oldboys 
Håndbold Fitness 
 
Gennemgang af holdene og 
hvordan det ser ud. 
 

Finn & Charlotte  
 

Generalforsamling Dato besluttes 
Emner til Bestyrelsen 
 
Mandag den 11. marts 2024 
holder vi generalforsamling. 
Vi arbejder på følgende 
kandidater: 
Daniel Foged Skipper – 
Charlotte & Finn 
Selina – Finn & Charlotte 
Klaus Travis - Finn 
Irene Søndergaard – Hanne 
 
Afskaffelse af støtteforeningen 
ved GF 2024 

 



 
Bestyrelsen stiller forslag til 
nedlæggelse af støtte 
forening, i det støtte 
foreningen ikke har nogen 
effekt, da medlemsantallet er 
for lavt. 
 
Kontingentforhøjelse 
Forslag  
Vi vil lade kontingentet stige 
med 10% 
 
Jerome tager kontakt til 
Annelise Fenger, til at tage 
ordstyrerposten. 
 

HI Fest Status 
 
 
Umiddelbart får vi styr på at få 
nok tilmeldte til at hjælpe med 
de opgaver vi står for. 
 

Hanne & Carsten 

Senior/Ældre fest Vi mangler samarbejde fra 
kommunes side, omkring 
indstillingen til at booke begge 
haller til et 
kommunearrangement og ikke 
slippe Anneks Hallen til 
næsten 100 medlemmers 
træning lørdag formiddag. 

Jerome 

Loppemarked Se oplæg  
 
Oplæg er fremsendt på mail til 
alle bestyrelsesmedlemmer. 
Foreløbig plan er at Dame 1 
kan få den 6. april 
 
27. januar skal der stilles med 
2 repræsentanter fra Dame 1 
Øvrige bliver planlagt på 
næste bestyrelsesmøde 
Finn skriver mail Dame 1 om 
de ønsker ovenstående, husk 
at de skal tømme containere 
 
Dame1 har afslået tilbuddet at 
stå for et loppemarked. 
Tilbuddet er gået videre til 
U15P 
 

 

   

SFO-håndbold En lørdag i februar, Hanne 
kigger nærmere på det. 

Hanne 



 
Hanne har skrevet til Mette 
SFO og forslået nogle datoer. 
Vi har ikke hørt noget retur 
endnu. 
 

AGF Påskecup Status AGF Påskecup 
 
Vi har tilmeldt følgende hold: 
1 x U11P - = U9 Piger 
2 x U11P  
1 x U11D  
2 x U13P 
1 x U13D 
2 x U15P 
 
Busserne er bestilt. 
 
Der er søgt efter sponsor til 
hoodies. 
Bent Westen  
NPV 
Isabellas (U11P) far  
 

Charlotte  

Andre Påskecup U19P kigger på Copenhagen 
Påskecup  
 
Vi afventer svar fra U19P og 
deres træner 
 

 

1. maj ugen Vi udskyder dette punkt til 
næste bestyrelsesmøde. 
 

 

Afslutningsfest Vi afholder afslutningsfest 
torsdag den 25. april 
 

 

Intern HIH Håndbold Skole Finn har skrevet til Herlev 
kommune og afventer svar, 
med hensyn til tilladelse til 
blandt andet overnatning på 
en skole. Samt hvilke andre 
regler vi skal overholde i 
forbindelse med en intern 
Håndbold skole. 
 

Finn 

DHF Håndboldskole  Vi vil kigge på hvad der er af 
indtjening kontra ressourcerne 
der skal ligges i dette projekt. 
 

 

Eventuelt Materialerum 
Jobopslag på frivillige gruppen  
 
Intet nyt, ingen har meldt sig. 
 

 



Sport 24 Ski Outlet Lørdag den 20. januar 
Fra 10-16 
 
Vi holder cafeen åben 
 
 

 

 


